
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 20. marts 2018 stillet følgende 

spørgsmål 717 (alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares. Spørgsmålet 

er stillet efter ønske fra Stine Brix (EL). 

 

Spørgsmål 717:  

”Vil ministeren redegøre for, hvad det ville koste at indføre laboratorietest i form af 

hhv. FTRI og GCMS af kvalitet og indhold af stoffer i tilknytning til de eksisterende fi-

xerum?” 

 

Svar: 

Sundheds- og Ældreministeriet har anmodet Sundhedsstyrelsen om bidrag til brug for 

besvarelsen. 

 

Spørgsmålet forventes at kunne besvares endeligt ultimo april 2018. 
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